
KBO jaarvergadering 2023 Buurtcentrum Maarswold 14 februari 2024

1. Welkom.

De voorzitter Dineke Bruining heet alle 31 aanwezigen welkom. Afwezig zijn vandaag 

Ricky Depenbrock, Johan Heijne en Leendert Boltjes. Ze stelt Berty Oostendorp voor 

als nieuwe secretaris van de KBO. We horen niet meer bij de landelijke KBO-PCOB. 

PCOB heeft zich teruggetrokken. Drie provincies trekken nu samen op: Groningen, 

Friesland en Flevoland.

KBO komt van katholieke bond voor ouderen en staat voor: Kracht Beweging 

Ontmoeting.

2. Onze leden.

Ons ledenbestand is teruggelopen van 94 naar 86. Daarvan zijn er zeven overleden 

en hebben er drie opgezegd of zijn verhuisd. Eén familie is naar elders verhuisd. 

Momenteel zijn er negen leden ziek.  Er zijn ook drie nieuwe leden bijgekomen: Tilla 

Wever, Irene Buurmans en Berty Oostendorp.

ONS:

Om de twee maanden komt het blad uit: ONS. Het staat vol met puzzels, raadsels en 

aanbiedingen en wordt ook digitaal aangeboden. De uitgever van ONS wil weten wie 

hiervan gebruik wil maken. Daarvoor is het nodig dat je een e-mail adres hebt. Er is 

een lijst rondgegaan waar iedereen die dat wilde zijn/haar e-mail adres in kon vullen.

We hebben een nieuwe website: kbo-provinciegroningen.nl/

stadskanaal 

We doen nog steeds goede zaken met zorgverzekeraar het Zilveren Kruis.

3. Financiën.

De penningmeester Martien de Haan vertelt dat de contributie in 2024 €27 blijft, 

maar dat we wel interen op de reserves. Dat heeft te maken met het teruglopen van 

het aantal leden en de hogere kosten omdat de prijzen gestegen zijn. Daar staat 

tegenover dat sponsoring meer heeft opgeleverd. Ook beperken we de kosten door 

zelf het drukwerk te verzorgen en de bestuursvergaderingen bij Dineke thuis te 

houden. Vanwege de teruglopende inkomsten stelt Martien  voor om de contributie 

per 2025 te verhogen van €27 naar €35 per persoon per jaar. Ook zou de bijdrage 

voor de woensdagmiddag van €4 naar €5 gaan en voor de maaltijden van €7 naar 

€10. Op die manier hoopt hij de tekorten wat te kunnen wegwerken. Dineke geeft 

nog aan dat als de verhoging van de contributie een groot probleem blijkt te zijn er 

met haar wel naar een oplossing gezocht kan worden. Op het voorstel van de 

penningmeester wordt instemmend geknikt.

De kascontrole is door Gezina Kraaijkamp en Ruud Kuper uitstekend bevonden. Ruud 

neemt nu afscheid. In zijn plaats wordt Gré Romp het nieuwe lid. Herman Kappen 

meldt zich aan als reserve lid.

4. Terugkijken.

Het programma van vorig jaar vond iedereen fantastisch. Ook de Nieuwsbrief van 

Martien bevalt goed. De vraag is of de bijeenkomsten bij Anderz (één keer per maand



op de tweede woensdagochtend) goed zijn bevallen. Iedereen vindt dat een prima 

locatie.

De leesclub en de dagfietstochten zijn gestopt.

De wandelgroepen onder leiding van Ruud Kuper en Lydie Broens zijn wel 

doorgegaan. Gemiddeld liepen tussen vijf en acht personen mee. Ook de fietsgroep is

nog actief onder de bezielende leiding van Tiny Schomaker.

5. Mededelingen.

Op 13 maart is op uitnodiging van de drie noordelijke bonden een bijeenkomst van 

een hele dag georganiseerd in het Kielzog in Hoogezand. Deze bijeenkomst is gratis. 

Er zijn workshops, daar is tot nu toe niets over bekend. Iedereen is welkom maar 

moet zelf voor vervoer zorgen. We hebben hier die dag ook onze bijeenkomst, 

namelijk een muziek kwis over de jaren 50-60-70. Het bestuur wil ons eigen 

programma volgen en heeft besloten dus niet op de uitnodiging in te gaan.

Iedereen is natuurlijk vrij om naar die bijeenkomst te gaan. In de volgende 

Nieuwsbrief volgt hierover meer informatie.

Wat we gaan doen na de zomervakantie:

13 maart Muziek kwis.

10 april Voorlichting over begraven in de natuur door Natuurbegraafplaats Laude.

15 mei Een gezellige middag met creatieve bezigheden en spelletjes.

Juni, juli en augustus: 2e woensdag van de maand koffiedrinken bij Anderz (zelf 

betalen).

Op verzoek van sommige leden vraagt Dineke of er meer mensen zijn die een 

voorkeur hebben om de jaarvergadering in de ochtend te houden. We kunnen dan 

beginnen met de vergadering en tussen de middag de maaltijd gebruiken. Hierbij 

hoeven we niet meer tegen vier uur ’s middags te gaan eten, wat sommigen erg 

vroeg vinden. Op de vraag wie er allemaal voor dit initiatief zijn steken drie mensen 

hun hand op, zodat wordt besloten alles bij het oude te laten.

6. Rondvraag.

- Waarom is Drenthe er niet meer bij?  Antwoord: Drenthe heeft zich 

teruggetrokken, waarschijnlijk vanwege te weinig leden.

- Waar komt het blad ONS vandaan? Antwoord: het komt oorspronkelijk uit 

Brabant. Dat is een hele grote bond met veel leden. Toen KBO Brabant uit het 

PCOB was gestapt wilde de bond het blad ONS ook aan andere provincies 

aanbieden. Het is de bedoeling dat zij in de toekomst een eigen bijdrage kunnen 

aanleveren voor het digitale gedeelte.

7. Maaltijd.

- Kapucijners met uien en spek

- Stamppot wortelen en uien met verse worst

- Stamppot zuurkool met spekjes

- Stamppot boerenkool

- Augurken en zilveruitjes

- Rookworst en spekjes

- Rauwkost en toetje.

Het belooft allemaal erg lekker te worden.


